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ČESKO: Jako vánoční stromeček se v Česku i v mnoha dalších zemích po světě tradičně
zdobí jehličnany, přičemž nejčastěji vedou smrky či jedličky, avšak existují také více
exotické varianty a v Mexiku či třeba na Havaji můžete narazit i na vánočními ozdobami
ověšenou palmu. Zřejmě v žádné světové metropoli byste však nenarazili na vánoční
stromek mladých Pirátů – namísto jedličky totiž slaví „zelené“ Vánoce s obrázkem
vánočního „hulení“.

S Vánocemi se po světě pojí množství tradic, přičemž téměř každá země má často nějaké specifikum,
ať už se jedná o pravidla stolování, vánoční pokrmy či kdo nosí dárky malým dětem, ozdobený
vánoční stromeček již však dávno bývá tradičním zvykem téměř všech zemí a setkáme se s ním běžně
už i v Asii, či dokonce mnohých arabských zemích, a to většinou v podobě jehličnanu, byť na mnoha
místech světa jde pochopitelně o stromky umělé. Najdou se však i netradiční varianty stromků.

Jen těžko bychom ovšem po světě hledali tak originální stromek, jaký se letos objevil na vánočním
přání od mládežnického týmu Pirátů, který letos lidem přeje Vánoce nikoliv pouze veselé, ale
„zelené“.

„A svobodný nový rok!“ přejí rovněž mladí Piráti na sociálních sítích a k přání „zelených Vánoc“
připojili obrázek „vánočního“ stromku v podobě rostlinky konopí.
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Piráti, kteří dlouhodobě prosazují regulaci trhu s konopím a chtějí zrušit trestní postih za zacházení s
konopím a konopnými produkty a „zastavit zbytečnou konopnou represi“, pak na otázku, zdali je
„toto stromeček, který Piráti chtějí namísto tradičního smrku“, mají zcela jasnou odpověď. „Ano,“
avizují mladí Piráti.

Ano.

— Mladé Pirátstvo (@MPiratstvo) December 24, 2023

https://www.piratiastarostove.cz/program/konopi-pod-kontrolou-a-zdanenim/
https://twitter.com/MPiratstvo/status/1738925568786043228?ref_src=twsrc%5Etfw


A dodávají, že není problém ani v případě, že na Vánoce „nemáte chuť“. „Pokud nemáte chuť v těchto
dnech slavit, je to úplně v pořádku a není třeba se za to cítit špatně,“ doplnilo přání „zelených“
Vánoc mladé pirátstvo.
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